
Bordtennisbestyrelsen takker af i 2017 
 

På det førstkommende Årsmøde i april 2017 takker den samlede 
bestyrelse af (Bent Larsen, Claus E Hansen og mig selv), og overlader 
roret til andre og nye kræfter. 
 
For mit eget vedkommende har det været 34 spændende år som formand 
under forskellige organisationer. 
 
Men inden da har vi et Julestævne søndag den 4.december 2016 i 
Hillerødgade og indbydelsen er udsendt. Vi håber at se rigtig mange af 
jer til vores sidste stævne, og jeg er oprigtig ked af ikke selv at kunne 
være der, men jeg er i Luxembourg til et større bryllup. 
 
Jeg håber at jeg får lejlighed til at takke hver enkelt af jer på Årsmødet 
i april 2017. Indbydelsen hertil kommer i starten af det nye år. 
 
Det er vemodigt at skulle sige farvel, men med en skadet skulder som gør 
jeg ikke længere selv kan spille bordtennis var med til at fremrykke min 
beslutning om, at tiden nu var inde til et skifte. 
 
Hvis I ikke dukker op på Årsmødet vil jeg her rette en stor og 
velmenende TAK for støtten og godt samarbejde gennem mange år. 
 
 

Med sportslige hilsner 
 

Niels Bogø 
 
 


